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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91. § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r

Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„A lakossági bejelentések mikéntjéről”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint ahogy arról már tájékoztattam Önt, 2011 . április 27-én a Fenntartható fejlődés bizottsága parlagfű
témájában ülésezett, melyen elhangzott tájékoztatók, hozzászólások után a résztvevők számos megállapítást

tettek és több kezdeményezéssel éltek. Az ülésen felvetődött egy probléma, melynek kapcsán civi l

szervezetekkel, egyesületekkel egyeztettem . Véleményük szerint a parlagfű problémájának kezelésében nagy

előrelépést jelentene, ha a parlagfűvel „fertőzött” területek bejelentése egyszer űbb lenne, annak módját

népszerűsítenék és az utókövetés is átláthatóbbá válna . Gondolok itt zöld szám, e-mail cím létrehozására ,

népszerűsítésére .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Mi a lakossági bejelentés módja a parlagfűvel „fertőzött” területekrő l ?
Hogyan kap errő l tájékoztatást a lakosság ?
A bejelentő hogyan követheti végig bejelentésének következményeit, eredményét?
Van-e ingyenesen hívható zöld szám a fent említett célra? Ha nincs, tervez-e ilyet a minisztérium ?

Ha igen, mikortól ?
A 21 . században, amikor is az internet megkerülhetetlenné vált, milyen e-mail címen, avagy

weblapon keresztül lehet lakossági bejelentést tenni? Ha nincs ilyen, tervezi-e e-mail cím, webla p

létrehozását erre a célra a minisztérium?
2011-ben terveik alapján hol fogják népszer űsíteni a lakossági bejelentési formákat?
Tervezik-e a média bevonását?

Kérem Miniszter Urat, ezt a kérdéskört is, gondolják végig és dolgozzanak ki megoldási javaslatokat a fent

említett problémakörre. Továbbá bízom benne, hogy a parlagfű témában tartott bizottsági ülésen minden
nyitott kérdésre, így a lakossági bejelentések mikéntjére is kielégítő választ fogunk kapni az önök részérő l .

Végül kérem Miniszter Urat, hogy írásbeli kérdésemre vonatkozó válaszát legkés őbb május 23-i g

szíveskedjen megküldeni részemre, hogy annak tartalmát a bizottsági ülést megel őzően megismerhessem .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . május 11 .

Dr ►~
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